
UCHWAŁA NR 355/XXXVI/2021 
RADY MIEJSKIEJ W KŁOBUCKU 

z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie przyjęcia stanowiska popierającego utworzenie kierunku lekarskiego na Uniwersytecie 
Humanistyczno-Przyrodniczym  im. Jana Długosza w Częstochowie 

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. 
poz. 1372 z późn. zm.) oraz § 7 ust. 4 uchwały Nr 226/XXV/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 
29 września 2020 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Kłobuck (Dz. U. Województwa Śląskiego z 2020 r., 
poz. 7016) 

Rada Miejska w Kłobucku uchwala, co następuje: 

§ 1. 1. Postanawia się przyjąć stanowisko popierające utworzenie kierunku lekarskiego na Uniwersytecie 
Humanistyczno-Przyrodniczym  im. Jana Długosza w Częstochowie. 

2. Stanowisko, o którym mowa w ust. 1 stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Kłobucka. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Kłobucku 

 
 

Janusz Soluch 
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Załącznik do uchwały Nr 355/XXXVI/2021 

Rady Miejskiej w Kłobucku 

z dnia 25 listopada 2021 r. 

Stanowisko Rady Miejskiej w Kłobucku popierające utworzenie kierunku lekarskiego na Uniwersytecie 
Humanistyczno-Przyrodniczym  im. Jana Długosza w Częstochowie 

Rada Miejska w Kłobucku w pełni popiera utworzenie kierunku lekarskiego na Uniwersytecie 
Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana Długosza w Częstochowie. Uważa, że konieczne jest podjęcie działań 
na rzecz wzmocnienia i rozwoju ochrony zdrowia w regionie, gdyż z pewnością przyczyni się to do 
zmniejszenia deficytu w zakresie kadr medycznych. 

Częstochowska Uczelnia rozwija się w zakresie nauk o zdrowiu i chce to robić dalej, kształci m. in. 
fizjoterapeutów, dietetyków, pielęgniarki. Wszystko jest uzasadnione zapotrzebowaniem na specjalistów 
z zakresu tych zawodów. Kształcenie lekarzy może być tu kolejnym krokiem – przełomowym dla uczelni, ale 
i ważnym dla perspektyw naszego regionu. 

Inicjatywa utworzenia kierunku lekarskiego na Uniwersytecie Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana 
Długosza w Częstochowie jest słuszna w związku z aktualną sytuacją w służbie zdrowia. W dobie pandemii 
stale rośnie potrzeba zatrudniania i kształcenia pracowników w zawodzie lekarskim. Szacowane jest, iż 
w perspektywie najbliższych kilku lat, potrzeba będzie kilkudziesięciu tysięcy lekarzy więcej, niż obecnie są 
w stanie wykształcić uczelnie medyczne. 

Młodzi mieszkańcy z naszego terenu często kształcą się poza domem, studiując w odległych miastach 
i pozostają tam po zakończeniu szkoły. Ważne jest, aby wspierać inicjatywę utworzenia kierunku lekarskiego 
na Uniwersytecie Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana Długosza w Częstochowie, ponieważ młodzi ludzie 
kształcący się w rodzinnych stronach będą wspierali kadrowo miejscową służbę zdrowia. 

Rada Miejska w Kłobucku jest przekonana, że możliwość kształcenia lekarzy na Uniwersytecie 
Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana Długosza w Częstochowie wpłynie nie tylko na poprawę 
bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańców regionu, ale również da równe szanse dla zdolnej młodzieży, która 
wybierze z różnych powodów częstochowską Uczelnię. 

Zaangażowanie władz lokalnych i samorządowych odgrywa bardzo dużą rolę w tym przedsięwzięciu, a tym 
samym wymaga od nas wszystkich wspólnego działania. 

Rada Miejska w Kłobucku przyjmuje popierające stanowisko utworzenie kierunku lekarskiego na 
Uniwersytecie Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana Długosza w Częstochowie. 
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